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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

5. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 31.3.2015 ob 18. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Matej Kolenko, Marija Sarjaš, mag. Marija Horvat, Dušan Utroša, Ivan Rajtar, Anton Horvat, Vladimir Žalik, 
Dominik Horvat, Anton Radman, Stanko Bohnec, mag. Roman Kolenko, Darja Hodnik, Boris Kreslin in Meri 
Horvat. 
Odsoten: Miha Horvat 
Ostali prisotni:  Aleksandra Ribarič – predsednica Nadzornega odbora, Jožica Cigan, Stanko Lebar – občinska 
uprava. 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 od 15 članov OS, da je občinski svet sklepčen in lahko 
nadaljuje z delom, zato je pod  
 
Ad/2 
predlagal naslednji  DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava poročila Nadzornega odbora o finančnem poslovanju Občine Črenšovci v obdobju 1-

12/2014, 
5. Obravnava predloga zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2014, 
6. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Črenšovci za 

leto 2015,  
7. Objava javnega razpisa za vlaganje predlogov za nagrado Občine Črenšovci v letu 2015, 
8. Imenovanje predstavnika občine v Svet zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota, 
9. Imenovanje predstavnika občine v Svet zavoda Zdravstveni dom Lendava, 
10. Predstavitev poslovnega poročila Centra za socialno delo Lendava, 
11. Tekoče zadeve  

- Vloga za soglasje k oblikovanju petih oddelkov in dodatni zaposlitvi polovice pomočnice 
vzgojiteljice 

12. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 
 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
18.2.2015.  
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal dopolnitev zapisnika pri točki Ad/4 kjer je v svoji razpravi povedal tudi, da je  
PGD Črenšovci sofinanciralo nabavo dveh gasilskih vozil v višini 60 % sredstev ter sofinanciralo gradnjo 
gasilskega doma v Črenšovcih. 
 
Člani OS so soglasno potrdili zapisnik 4. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci z dopolnitvijo, ki jo je 
predlagal Dušan Utroša. 
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Ad/4 in Ad/5 
Župan je predstavil predlog zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2014 in ob tem podrobneje 
obrazložil uresničitev razvojnih ciljev po razvojnem programu Občine Črenšovci za leto 2014. Pri splošnem delu 
zaključnega računa je predstavil bilanco prihodkov. Zaključni račun za leto 2014 predvideva skupno 7,794.973,56 
EUR prihodkov, kar je skupno gledano za 25 % manj od predvidenega v proračunu za leto 2014. Toliko manj so 
bili realizirani tudi odhodki proračuna za leto 2014. Obrazložil je porabo po kontih in podal poročilo o realizaciji 
projekta – Oskrba s pitno vodo Pomurja – sistem A, sklop 2.  
 
Aleksandra Ribarič, predsednica Nadzornega odbora, je predstavila poročilo NO, ki je podrobneje pregledal 
dokumentacijo in stanje na postavkah omrežnine za vodovod, odvajanje in čiščenje voda, kartico finančnega 
knjigovodstva – 4025030 – tekoče vzdrževanje cest in zimska služba, kartico 409000 – tekoča proračunska 
rezerva in kartico 402099 – drugi splošni materiali in storitve. NO se je seznanil tudi s stanjem na projektu 
Pomurskega vodovoda – sistem A v občini Črenšovci. 
Predstavila je ugotovitve za posamezno postavko in predstavila sklepe NO: 

 NO ugotavlja, da je cena oskrbe z vodo ter odvajanje in čiščenje odpadnih voda za leto 2014 v skladu z 
Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva 
okolja. 

 NO predlaga, da izvajalec vzdrževalnih del občinskih cest in občina v prihodnje dosledno upoštevata določila 
pogodbe ter da odgovorne osebe s strani občine dosledno kontrolirajo in podpisujejo vso dokumentacijo v 
zvezi s tem, kot to določa Pravilnik o računovodstvu in finančnem poslovanju v Občini Črenšovci. 

 NO ugotavlja, da je bil znesek izterjanih sredstev višji od stroška po pogodbi z družbo Izterjava d.o.o. 

 NO predlaga, da občina prouči možnost izstopa iz družbe Energotherm d.o.o., s tem, da istočasno preveri 
pozitivne in negativne učinke navedene odločitve. 

 Med odhodki proračuna Občine Črenšovci je predvidena tekoča proračunska rezerva za financiranje 
posameznih namenov javne porabe, ki jih ob sprejemanju proračuna ni bilo mogoče predvideti ali zanje ni 
bilo mogoče predvideti zadostnih sredstev. O uporabi odloča župan. NO predlaga, da občina pripravi 
Pravilnik o uporabi sredstev tekoče proračunske rezerve, v katerem določi znesek limita v EUR, o uporabi 
katerega odloča župan, o uporabi sredstev nad navedenim zneskom limita pa odloči občinski svet. O porabi 
sredstev tekoče proračunske rezerve župan poroča občinskemu svetu pri obravnavi polletnega in letnega 
poročila o izvrševanju proračuna. 

 NO ugotavlja, da sta obe pregledani pogodbi o poslovnem sodelovanju med Občino Črenšovci in KDS Hinko 
Vrbec s.p. in Občino Črenšovci in KDS Zdenka Vrbec s.p. še vedno veljavni, saj ustni dogovor ni skladen z 
določili iz pogodb. NO predlaga, da se pripravi in podpiše sporazum o prekinitvi obeh pogodb. Storitve iz 
predloženega računa se nanašajo predvsem na pisarniško tajniška opravila in pomoč društvom KTD 
Črenšovci, Klub Štrk in NK Črenšovci. Računi, ki so dani na vpogled NO niso bili potrjeni s strani odgovorne 
osebe, župana, kar ni v skladu s Pravilnikom o računovodstvu in finančnem poslovanju v Občini Črenšovci. 
Glede na splošno stanje v državi in občini bi bilo potrebno stroške tovrstnih storitev zmanjšati. Vsa društva so 
namreč že financirana iz proračunskih postavk v skladu z obstoječimi pravili.  

 NO predlaga Občini Črenšovci, da nemudoma naslovi na državne institucije dopis, v katerem jih zaprosi za 
takojšnjo sprostitev in izplačilo finančnih sredstev povezanih s projektom Pomurski vodovod – sistem A. 

 V sklopu rednega letnega nadzora zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 2014 so bile 
ugotovljene pomanjkljivosti, ki so na predlog NO med samim pregledom bile s strani občinske uprave in 
župana sproti odpravljene. Na pobudo NO je župan izdal sklep o izvedbi notranjega nadzora pri pregledu 
postavke 402503 – tekoče vzdrževanje cest in zimska služba, prav tako pa so bili vsi računi in situacije za 
leto 2014 s strani župana podpisani. 

 
Nadzorni odbor predlaga Občinskemu svetu Občine Črenšovci, da zaključni račun proračuna Občine Črenšovci  
za leto 2014 potrdi.  
 
Sledila je razprava o poročilu Nadzornega odbora ter o zaključnem računu proračuna za leto 2014. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je pohvalil poročilo NO iz katerega izhaja, da je NO temeljito pregledal postavke, ki si jih 
je zadal pregledati. Zaskrbljujoče so ugotovitve o pomanjkljivostih oziroma nepravilnostih. Zanima ga je kakšen 
namen ima družba Energoterm d.o.o., ki ne funkcionira glede na delež občine.  Mnenja je bil, da ni bilo prav, da 
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se nekatera društva, predvsem z območja Črenšovec, bila deležna več pomoči v obliki raznih storitev kot druga 
društva, ki so prejela le sredstva na podlagi prijave na javni razpis. 
 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je še povedala, da je pri pregledu tekočega vzdrževanja cest in zimske 
službe bilo v notranjem nadzoru ugotovljeno, da so nedoslednosti bile v škodo družbe Nograd d.o.o. in da bo 
vnaprej tudi dokumentacija tega podjetja preglednejša. 
 
Župan je pojasnil, da je družba Energoterm d.o.o. bila ustanovljena 1996 in da je takrat k ustanovitvi pristopila 
tudi Občina Črenšovci. Namen je bil izvesti projekt izrabe toplotne energije. Družba v 20 letih ni uspela, čeprav je 
nenehno poskušala. Občina je že razmišljala o izstopu iz družbe vendar ni zainteresiranih za nakup našega 
deleža. V letu 2014 je skupščina sprejela sklep o dokapitalizaciji družbe kar je za naš delež v nominalnem znesku 
pomenilo 1.798,00 EUR, sredstva pa so bila porabljena za to, da so se pretekle obremenitve odplačale. 
Odločitev, da izstopimo iz družbe je v pristojnosti OS. Glede poročila NO je povedal, da so res bile ugotovljene 
nekatere nepravilnosti, ki pa so bile že odpravljene oziroma bodo odpravljene, ni pa bila ugotovljena kršitev 
materialnih predpisov. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je prav tako pohvalila delo NO in predstavitev poročila z željo, da delajo tako 
transparentno tudi naprej. Opozorila je, da je v gradivu zaključnega računa proračuna Občine Črenšovci za leto 
2014 napaka, da bi bilo potrebno v letu 2015 zagotoviti za projekt energetske sanacije osnovnih šol še 
280.016,47 EUR. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je izrekel čestitke in pohvale članicam Nadzornega odbora za sistematično se lotevanje 
problemov.  S takim načinom dela ima pregled v porabo proračuna tako občinski svet kot tudi občinska uprava v 
svoje delo. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da iz predstavljenega poročila izhaja, da nadzorni odbor ne bo sam sebi 
namen ampak bo deloval v dobro občine, občanov in občank. Prepričan je, da je NO izbral pravo smer nadzora.  
 
Po končani razpravi so člani Občinskega sveta soglasno sprejeli 
 
SKLEP štev. 0320-05/2015-35: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejem Poročilo Nadzornega odbora k obravnavi zaključnega računa 
proračuna  Občine Črenšovci za leto 2014.  
 
SKLEP štev. 0320-05/2015-36: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o zaključnem računu  proračuna Občine Črenšovci za 
leto 2014. 
 
Ad/6 
Župan je predstavil predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine Črenšovci za leto 
2015 in sicer, da se spremeni 10. člen odloka in na novo glasi: »Za kritje presežkov odhodkov nad prihodki v 
bilanci prihodkov in odhodkov, presežkov izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev in naložb ter odplačila 
dolgov v računu financiranja se občina za proračun leta 2015 lahko zadolži do višine 179.000,00 € zaradi 
izvajanja projekta: Izgradnja nizkoenergijskega vrtca v Črenšovcih. Če se zaradi neenakomernega pritekanja 
prejemkov izvrševanja proračuna ne more uravnovesi se lahko začasno kritje odhodkov uporabijo sredstva 
rezerve občine oziroma se lahko občina v skladu z zakonom likvidnostno zadolži.« 
Spremembe in dopolnitve so potrebne zaradi zahteve Ministrstva za finance pri pridobitvi soglasja k zadolževanju 
občine. Ministrstvo zahteva, da je znesek opredeljen v odloku proračuna. 
 
Razprave ni bilo. Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2015-37: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Črenšovci za leto 2015. 
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Ad/7 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da je 
komisija na svoji 3. seji pripravila na podlagi Odloka o nagradah in priznanjih predlog javnega razpisa za vlaganje 
predlogov za nagrado Občine Črenšovci v letu 2015. Občinskemu svetu predlaga, da predlog javnega razpisa 
sprejme in objavi na spletni strani občine. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da so se do sedaj nagrade podeljevale na osrednji prireditvi ob občinskem 
prazniku in ne na slavnostni seji kot je navedeno v javnem razpisu ter predlagal, da se v tem delu besedilo 
javnega razpisa spremeni. 
 
Župan je predlagal, da se predlogi lahko vložijo do vključno 16. aprila 2015. 
 
S predlaganimi popravki so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2015-38: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog javnega razpisa za vlaganje predlogov za nagrado 
Občine Črenšovci v letu 2015. 
Javni razpis se objavi na spletni strani Občine Črenšovci. 
Prispele vloge bo obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Črenšovci. 
 
 
Ad/8 in Ad/9 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predstavil 
predloga oblikovana na 3. seji komisije za imenovanje članov v Svet zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota in 
Zdravstveni dom Lendava.  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Črenšovci, da v Svet 
zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota imenuje Darinko Horvat Sarjaš ter Antona Radmana v Svet zavoda 
Zdravstveni dom Lendava. 

 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je bil do sedaj predstavnik v Svetu zavoda Pomurske lekarne on in ne 
Jožef Horvat kot je zapisano v zapisniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje. 
 
Ivan Rajtar, član OS, je povedal, da na pobudo Občinskega odbora SDS predlaga za predstavnika v Svet zavoda 
Zdravstveni dom Lendava Miroslava Vuka iz Dolnje Bistrice. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da je v Svetu zavoda Občino Črenšovci zastopal dobro, da se je udeležil 
vsej sej in da je pripomogel, da je naša Zdravstvena postaja v Črenšovci marsikaj pridobila.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da zagovarja, da je član sveta svetnik, saj je tako pretok informacij dosti 
boljši. Dosedanji predstavnik v svetu zavoda Zdravstveni dom Lendava Anton Radman je člane OS sproti 
seznanjal o vsem v zvezi z Zdravstvenim domom Lendava. Predlaga, da se v Svet zavoda Pomurske lekarne 
imenuje Antona Horvata. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da nikjer ne piše, da mora biti predstavnik v svetu zavoda svetnik. Glede 
pretoka informacij je mnenja, da se lahko našega predstavnika povabi tudi na sejo OS ali da informacije 
posreduje na drug ustrezen način. Ne zdi se mu fer, da po volitvah pozabimo na ljudi, ki so kandidirali na listah in 
tudi pripomogli k številu glasov posamezne liste in se jih spomnimo spet čez štiri leta. Prav je, da jim ponudimo 
delovanje v raznih organih. 
 
Roman Kolenko, član OS, je povedal, da bi bila odločitev lažja, če bi predlagano osebo za predstavnika v Svet 
zavoda Pomurske lekarne poznal. 
 
Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je kandidatka diplomirana inženirka kemijske tehnologije in je bila 
zaposlena v Nafti Lendava. Doma je iz Trnja. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.   
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Za predlog komisije je glasovalo 8 članov od 14 prisotnih. Župan je ugotovil, da je sprejet  
SKLEP štev. 0320-05/2015-39: 
V Svet zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota se kot predstavnik ustanovitelja Občine Črenšovci 
imenuje Darinka Horvat Sarjaš iz Trnja 18/b, 9232 Črenšovci. 

 
Za predlog komisije je glasovalo 12 članov od 14. Župan je ugotovil, da je sprejet  
SKLEP štev. 0320-05/2015-40: 
V Svet javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Lendava se s strani Občine Črenšovci imenuje 
Anton RADMAN iz Srednje Bistrice 63, 9232 Črenšovci. 

 
Stanko Bohnec, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je člane OS 
obvestil, da bo junija potekel mandat predstavnikom v svetu zavoda obeh osnovnih šol in jih pozval da  predloge 
posredujejo komisiji. Imenovanje bo na majski ali junijski seji OS. 
 
Ad/10 
Jožica Cigan je predstavila povzetek Poslovnega poročila Centra za socialno delo Lendava predvsem s podatki 
katere pravice iz javnih sredstev so na podlagi Zakona o uveljavljanju pravic iz javnih sredstev in Zakona o 
socialno varstvenih prejemkih uveljavljali naši občani. Predstavila je tudi novi pravici, ki sta stopili v veljavo z 
novim letom 2014 in sicer pravica do izredne denarne socialne pomoči za kritje stroškov pogreba (pogrebnine) in 
pravica do enkratne izredne denarne socialne pomoči po smrti družinskega člana (posmrtnina). Nobena od teh 
pravic se ne upošteva pri dedovanju. Člane OS je seznanila tudi o številu občanov v domski oskrbi oziroma v 
posebnih zavodih. Trenutno je v domski oskrbi 14 članov in sicer: 2 v Domu starejših Lendava, 1 v Domu 
starejših Rakičan, 2 v Domu starejših Beltinci, 1 v Dom Kuzma, 1 v Zavodu Dornava, 4 v Domu Lukavci in 3 
osebe v varstveno delovnem centru Murska Sobota. Povedala je tudi, da smo s sodelovanjem Centra za socialno 
delo Lendava zadovoljni. 

 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je ugotovil, da se je Občinski svet Občine Črenšovci seznanil s poslovnim poročilom Centar za socialno 
delo Lendava za leto 2014. 
  
Ad/11 
I. 
Župan je člane seznanil z vlogo Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci o izdaji soglasja za oblikovanje petih 
oddelkov in dodatne zaposlitve polovico pomočnice vzgojiteljice za čas od 1.5.2015 do 31.8.2015. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS in ravnateljica Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci, je pojasnila, da je ob 
vpisu v mesecu marcu 2015 bilo vpisanih 27 novincev, od tega jih 5 potrebuje varstvo že s 1.5.2015. Z dosedanjo 
organizacijo ni možno pokriti vseh potreb po varstvu otrok. Z dodatno zaposlitvijo polovice pomočnice vzgojiteljice 
bi zagotovili najosnovnejše potrebe po varstvu otrok do konca tega šolskega leta.  Ker je v vrtcu že zaposlena 
polovica pomočnice vzgojiteljice iz naše občine bi le tej delovno razmerje podaljšali v polni delovni čas. S tem bi 
omogočili staršem, da vključijo otroka v naš vrtec in jim ne bi bilo potrebno iskati varstva v vrtcih izven občine. 
 
Razprave ni bilo. Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-05/2015-41: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v vrtcu v Črenšovcih v času od 1.5.2015 do 31.8.2015  
oblikuje 5  oddelkov predšolske vzgoje in sicer dva oddelka prvega starostnega obdobja in trije oddelki 
drugega starostnega obdobja ob upoštevanju Sklepa o določitvi števila otrok v oddelkih vrtcev na 
območju Občine Črenšovci (Uradni list RS, štev. 112/03). Potrdi se tudi predlog dodatne zaposlitve 
polovice pomočnice vzgojiteljice za čas od 1.5.2015 do 31.8.2015. 
 
II. 
Župan je OS seznanil, da bo potrebno sprejeti stališče do reševanja urejanja lastništva zemljišč, ki so v naravi 
poti in so v lasti fizičnih oseb ali organizacij. Predstavil je lokacije kjer bo potrebno pristopiti k reševanje 
problematike. 
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Ivan Rajtar, član OS, je kot direktor Splošne kmetijske zadruge Črenšovci, kjer se srečujejo tudi s to problematiko 
povedal, da se člani upravnega odbora zadruge niso strinjali, da bi se zemljišče oz. pot v Zadružni ulici 
brezplačno prenesla v last Občine Črenšovci ampak za možnost odplačnega prenosa. 
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da je služnostna pot prav gotovo bila dogovorjena, saj v nasprotnem ne bi 
bila možna pridobitev gradbenih dovoljenj. V kolikor ni vpisana služnost se naj uveljavi z uporabo pravnih 
sredstev, saj se mu zdi nedopustno, da se po desetletjih uporabe služnostne pravice zahteva odkup, ki ga naj 
plača občina. Prav tako se mu ne zdi pošteno, da se zadruga, ki so jo sezidali občani in v objekt katere je vlagala 
tudi že občina oziroma odkupila prostore, ki bi jih morala dobiti brezplačno, obnaša tako oziroma želi na račun 
občanov izboljšati svoje poslovne rezultate. V poštev pride samo brezplačen odstop tako kot je to bilo v mnogih 
primerih. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je možno po več kot dvajsetih letih nemotene uporabe služnosti tudi, če ni 
vpisana v zemljiško knjigo, priposestvovanje, vendar je lahko to dolgotrajen postopek, zato bi bila edina pravilna 
in pravična rešitev brezplačni prenos. Zdi se mu, da vsa zadeva sloni na bazi izsiljevanja zaradi časovne stiske 
izgradnje vodovodnega omrežja v tej ulici, kar pa ni prav. Direktorju zadruge je predlagal, da upravni odbor 
oziroma občni zbor da soglasje za brezplačni prenos na Občino Črenšovci. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da se strinja s predhodnikom o brezplačnem prenosu, tako kot so to storili 
številni občani. V nasprotnem pa bo potrebno uveljaviti pravni instrument priposestvovanja.  
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da se mu zahteva zadruge ne zdi korektna do vseh tistih, ki so šli v 
brezplačen prenos. Posebej je ta poteza nekorektna glede na nekaj desetletno nemoteno uporabe poti s strani 
stanovalcev, poleg tega pa je moral obstajati nek dokument o služnosti na podlagi katerega je bila v tej ulici sploh 
dovoljena gradnja.  
 
Po končani razpravi je župan ugotovil, da je večinsko stališče svetnikov, da se lastniška razmerja za poti rešujejo 
po že uveljavljenem principu, to je z brezplačnim prenosom na Občino Črenšovci, ki s tem prevzame tudi 
vzdrževanje poti. 
 
III. 
Župan je člane OS seznanil, da je v romskem naselju Kamenci opravljena parcelacija zemljišč, kjer je zdaj na 
razpolago 8 parcel uporabnih za gradnjo stanovanjskih objektov. Interesenti so, potrebna je določitev cene za m2.  
Predlagal je, da se opravi cenitev zemljišč in da OS odobri začetek postopka odprodaje stavbnih zemljišč 
prebivalcem naselja po kriterijih in pogojih, ki jih sprejme OS. 
 
Meri Horvat, članica OS, je povedala, da se postopek prodaje naj izpelje čim prej, saj imajo nekateri že nabavljen 
material in želijo graditi. Zanimalo jo je tudi kje bodo pašniki za konje, ki so zdaj na teh parcelah. 
 
Župan je pojasnil, da je konje potrebno imeti, glede na projekt, 5 let in da bo zanje poskrbljeno. 
 
Po končani razpravi so člani OS soglašali, da se začnejo postopki za odprodajo stavbnih zemljišč v naselju 
Kamenci in da se za parcele  opravi cenitev sodnega cenilca.   
 
 
Ad/12 
Meri Horvat, članica OS, je predstavila problematiko v zvezi z odpadki v romskem naselju v Trnju in predlagala, 
da občina omogoči odvoz s kontejnerjem podjetja Saubermacher Komunala. Odpadkov je za sedem kontejnerjev. 
 
Ivan Rajtar, član OS, je povedal, da je tudi on bil s strani predstavnika romske skupnosti v Trnju Štefana Kovača 
obveščen, da je odpadkov za dva kontejnerja in da prosijo občino, da omogoči odvoz. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da je razočaran saj smo pred 2-3 leti prav tako s kontejnerji odstranili 
odpadke, imamo mesečne odvoze, imamo možnost odvoza na zbirni center pa še vedno toliko smeti in zahteve, 
da to pospravi oziroma stroške krije občina. 
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Meri Horvat, članica OS, je pripomnila, da odpada ne odlagajo samo Romi ampak tudi ostali. Povedala je, da če  
smo iskreni tudi drugi občani odlagajo odpad na razna divja odlagališča. Odpad je potrebno pospraviti in 
prebivalce naselja opozoriti, da se v bodoče  sproti odvaža in čisti. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je v soboto 11. aprila 2015 očiščevalna akcija v kateri naj v 
sodelujejo tudi prebivalci romskih naselij in naselja očistijo vseh navlak in odpada. Kontejner se naj nabavi, 
vendar pa morajo oni biti tisti, ki bodo odpad nalagali nanj in očistili okolico. 
 
Anton Radman, član OS, se strinja, da morajo odlagališča očistiti prebivalci naselij, glede kontejnerja pa je 
predlagal, da se jim stroški odbijejo od sredstev denarne pomoči. Le tako se bo ponavljajoča  problematika rešila. 
 
Člani OS so soglašali, da se za odvoz komunalnih odpadkov iz romskega naselja v Trnju zagotovi kontejner in 
stroške odvoza krije Občina Črenšovci. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je glede na to, da bodo letošnje prireditve ob občinskem prazniku v Žižkih, vprašal, če bo 
popravljen občinski šotor. Zanimalo ga je tudi kdaj se planira asfaltirati cesta v Žižkih, v zaselku Kračina. 
 
Župan je povedal, da bo šotor, ki smo ga nabavili pred 10 leti usposobljen. V bodoče bo potrebno razmisliti o 
obrabnini, ki se bo pobirala od uporabnikov šotora in se namenjala za vzdrževanje šotora.  
Glede asfaltiranja ceste v naselju Kračina v Žižkih je povedal, da je potrebno položiti še cevi za meteorno 
odvodnjo. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je opozoril na cesto na Gornji Bistrici, med Galom in Kolmanom, ki je v zelo slabem 
stanju oziroma je najslabša cesta v občini. Mnenja je, da krpanje ceste odpade in da je potrebna redna sanacija 
cestišča. Povedal je tudi, da so na Gornji Bistrici od h. št. 1 do 14 zaradi izgradnje vodovoda oziroma slabo 
opravljenega dela zamašeni prepusti in da je občina dolžna to urediti. Opozoril je, da je slabo opravljen nadzor 
nad delom vodovodnega omrežja. Vaščani opozarjajo tudi na to, da je nujno potrebno zgraditi pločnik, saj je 
cesta sedaj bolj nevarna kot je bila. Prometa je veliko, tu so naseljene mlade družine s šoloobveznimi otroci. Ni 
varne poti v šolo, ki bi jo občina morala zagotoviti. Tudi tovorni promet  se ni zmanjšal, skratka za varnost ni 
poskrbljeno.  
 
Župan je povedal, da se je sestal s predstavniki krajanov Gornje Bistrice. Gradnjo pločnika ni bilo mogoče vključiti 
v projekt vodovoda. To bo samostojna investicija.   
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da so tudi nanj pritiski s strani krajanov in nezadovoljstvo, ker ni pločnika. 
Krajani so hoteli priti celo na sejo OS in tu izraziti nezadovoljstvo. Ta cesta je prometna, zato je izgradnja pločnika 
nujna. Potrebno bo iskati realne rešitve in čim prej pristopiti k reševanju problematike in upati, da se ne zgodi 
kakšna nesreča. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da nivojske rešitve pločnika ne podpira in da je potrebno pristopiti k zadevi 
načrtno, ne na horuk, pripraviti projekte in se ob morebitnih razpisih prijaviti za pridobitev sredstev. Potreben je 
tudi temeljit pristop k odvodnjavanju. 
 
Boris Kreslin, član OS, je povedal, da tudi sam podpira razmišljanje predhodnika, da se zgradi pločnik, ki bo 
zagotavljal varnost in nivojski prav gotovo ni primeren in ob tem dodal, da je želja po pločniku stara že 10 let in je 
nujno potrebno, da se zagotovi varnost udeležencev prometa, še posebej ker je to tudi šolska pot. Potrebno je 
začeti z aktivnostmi. Opozoril je na zamašenost jarkov z gradbenim materialom na lokaciji pokopališče Dolnja 
Bistrica – Jula. Potrebno jih je sanirati. Tudi on je opozoril na slab nadzor nad delom izvajalca vodovoda. Zanimali 
so ga priklopi hišnih vodovodnih priključkov. 
 
Župan je povedal, da je strošek hišnega priključka od šahta naprej vsakega odjemalca.  
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je predlagal, da se sprejme stališče OS glede pločnika na Gornji Bistrici, ker 
krajani to pričakujejo in da se začne postopek izvedbe idejnega projekta. Strinja se, da se k projektu pristopi 
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premišljeno in da se ima v vidiku varnost udeležencev prometa. Opozoril je tudi, da na Gornji Bistrici zadnje čase 
med 19. in 20. uro ni pritiska vode oziroma je ta zelo slab. 
 
Darja Hodnik, članica OS, je povedala, da občani zahtevajo jutri, do 8. ure pisno zagotovilo glede izgradnje 
pločnika, v nasprotnem so pripravljeni cesto celo zapreti. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal, da se do naslednje seje pripravijo izhodišča in da se projekt vključi v načrt 
razvojni programov Občine Črenšovci. 
 
Marija Sarjaš, članica OS, je opozorila, da je na Črncu v Trnju, proti Dolnjemu mlinu, podrto drevo, ki onemogoča 
pretok vode in se ob njem nabira vejevje in odpad. Predlaga, da se to sanira oziroma obvesti lastnika parcele iz 
katere je podrto drevo. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je bila dana pobuda, da bi se gradbeni material, ki se nabira ob 
pokopališču v Črenšovcih lahko uporabil za poligon zimskega športa. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je opozoril, da še vedno prihaja do nenapovedanih odklopov vode in to največkrat v 
soboto in nedeljo. Občani so zaradi tega nejevoljni in predlagajo, da se delo v nedeljo prepove. 
 
Župan je pojasnil, da jih mi silimo, da delajo tudi v nedeljo, saj bodo v nasprotnem realni problemi glede 
dokončanja investicije kar pa si ne moremo privoščiti. 
 
Meri Horvat, članica OS, je vprašala ali se planira postavitev javne razsvetljave v romskem naselju v Trnju, saj je 
ta zaselek edini v občini v temi. Mnenja je, da to ne bi bil velik strošek, saj so tam samo tri družine, ki pa si tudi 
zaslužijo, da imajo javno razsvetljavo. Povedala, je, da se je v preteklih letih urejalo in vlagalo samo v romsko 
naselje Kamenci.  

 
Župan je povedal, da občina trenutno nima sredstev za javno razsvetljavo, poleg tega pa bo potrebno plačati 
kontejnerje za odvoz odpadkov za to naselje. 
 
Dominika Horvata, člana OS, je zanimalo kdo bo postavljal jaške na območjih kjer je vodovodno omrežje delalo 
podjetje Nograd. 
 
Župan je povedal, da bo jaške postavil izvajalec novega vodovoda, to je Jedinstvo. 
 
Matej Kolenko, član OS, se je občinski upravi v imenu Kulturno-turističnega društva Črenšovci zahvalil za hitro 
posredovanje pri ureditvi elektrike v kulturni dvorani.  
 
Dušan Utroša, član OS, je obvestil župana, da se bodo v kratkem predstavniki Mercatorja najavili na obisk in da 
po informacijah, ki jih ima namerava Mercator širiti trgovino v Črenšovcih.  Vprašal je ali se planira obnova 
spomenika NOB pri gramoznici glede na letošnjo obletnico – 70 let konca druge svetovne vojne.  
 
Župan je povedal, da se je nanj obrnil g. Ftičar in v imenu Združenja borcev za vrednote NOB Lendava in 
predstavil  predlog ureditve parka pri spomeniku s postavitvijo klopi. Zagotovil je, da bo pri spomeniku pokošeno 
in pobarvano kar se lahko prebarva.  
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  22.00 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
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